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 ניהאד משלב, ראש המועצה 0
 10119פותח את הישיבה מס'  שלום לכולם ותודה לכל הנוכחים שבאו לישיבה  , אני

אבקש להוסיף עוד נושא והוא אישור שריון  את סדר היום לפני שנתחיל וברשותכם  
 תקציב חלף ביטוח למועצה.

 
 עו"ד חנא0

 
 



 
 
 

את אי הכדאיות מסביר לחברים את עניין הביטוח למועצה וגובה הפרמיה וכן 
הגבוהה כמו כן את לביטוח  חרף מחירי הפרמיה הגבוהים וההשתתפות העצמית 

החיסכון למועצה מהקמת הקרן הפנימית לפיצויים חלף הביטוח במקרה ביטוחי 
מסוים כמו כן את העובדה כי בתקופה האחרונה כמעט ואין תביעות נזקיות נגד 

 המועצה.
 

הצבעה על הוספת הנושא של אישור שריון תקציב חלף ביטוח למועצה, מי  -
 בעד ומי נגד ?

 
 פה אחד1 -בעד
 אין מתנגדים -נגד

 אין נמנעים -נמנע
 
 החלטה0

 
 הוחלט פה אחד להוסיף על סדר היום אישור שריון תקציב חלף ביטוח למועצה.

 
 000,000הצבעה על הקמת קרן פיצויים חלף ביטוח למועצה בסך של 0  0נושא מס' 

 מי בעד ומי נגד ?₪ 
 

 בעד0 פה אחד1
 נגד0 אין מתנגדים1
 נמנע0 אין נמנעים1

 
 החלטה0

 
 ₪ . 000,000הוחלט פה אחד לאשר שריון קרן פיצויים חלף ביטוח למועצה בסך 

 
 . 6119-1אישור פרוטוקולים קודמים מס'  0 2נושא מס' 

 
 ור הפרוטוקולים , מי בעד ומי נגד?הצבעה על איש

 
 בעד0 פה אחד1

 נגד0 אין מתנגדים1
 נמנע0 אין נמנעים1

 
 

 . 1-6119הוחלט פה אחד לאשר את הפרוטוקולים מס'  החלטה0 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 שלהלן:אישור תברי"ם לפי הרשימה    60  נושא מס'
 

שם 
 הפרויקט

המשרד 
 המממן

סכום  שנה
 התקציב

 הערות

שינויים 
והתאמות 
המוסדות 

 חינוך 

   ₪  969,993 2019 מ. החינוך 

השלמת 
פיתוח 

שכונות 
 וותיקות

 2,030,000 2019  מ. השיכון
 ₪ 

 

אולם 
ספורט 

 השלמה 

  ₪  000,000 2019 שיכוןמ. 

אולם 
ספורט 
 שיפוץ 

  ₪ 200,000 2019 שיכון מ. 

רכישת 
 מבנה יביל

  ₪ 00000 2019 החינוך מ. 

 4בניית 
כיתות גני 

 ילדים

  ₪  264,904 2019 החינוך מ. 

בטיחות 
 בדרכים 

  ₪  24000 2019 תחבורה מ.
 

               

  
 .ואת ייעודם  יםהתב"רנושא מסביר לחברים את  סלים0 

 
 

 תברי"ם, מי בעד ומי נגד ?האישור ,  3נושא מס' הצבעה על 
 

 .פה אחד -בעד
 .אין מתנגדים -נגד

 .אין נמנעים -נמנע
 
 
 .לעיל לאשר את התברי"ם המפורטים ברשימהפה אחד  הוחלט  החלטה0

 
 .לחו"לאישור הוצאות נסיעת סגנים  0 4 נושא מס'

 
 

       
 , מי בעד ומי נגד ?אישור הוצאות נסיעת סגנים לחו"ל 4נושא מס'  הצבעה על -



 
 

 פה אחד1 -בעד
 אין מתנגדים1 -נגד 
 אין נמנעים1 -נמנע 

 
 
 

 הוצאות נסיעת סגנים לחו"ל.הוחלט פה אחד לאשר  החלטה0
 

 בסעיף השונות ראש המועצה דן בבקשת החבר מיכאל ח'ורי בעניין התופעה
המטרידה של החניית משאיות וטרקטורונים ורכבים שונים במדרכות וראש 

המועצה הציע להקים חניון באזור התעשייה בו ניתן להחנות את המשאיות ובכך 
 להפחית מהתופעה המדאיגה הזו.

 
 

 .ראש המועצה מודה לכל החברים שנכחו בישיבה 
 . 10:40 בשעה 30.10.19 היום  הישיבה ננעלה 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

             
 עו"ד וסים מוקלד, מנכ"ל המועצה     ניהאד משלב, ראש המועצה 
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